
A. Surface Mounting:

2. Secure the mounting kit onto the located studs, using the previously measured length. 

3. Insert the fixture into the secured mounting clips. (See Image 3.1) 
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INSTALLATION INSTRUCTIONS for LED Vapor Tight
VT80LED08 (P), VT54LED04 (P), VT30LED02 (P), VT40LED04

CAUTION:
Risk of electrical shock. Make sure the power supply is OFF before installing or maintaining the fixture.
Never perform maintenance or cleaning while the fixture is powered. 
Disconnect the power and ensure the fixture is cool before maintaining. 

GENERAL:
This product MUST be installed in accordance with the applicable installation code by a person familiar with the 
construction and operation of the product.
Fixtures must be wired in accordance with the National Electrical Code and all applicable local codes. Proper grounding
is requiring for safety.

B. Suspension:

1. Secure V-hook through the respective holes of the fixture’s mounting clips.

2. Insert chain through the secured V-Hook.

1. On the back of the fixture, measure the length between the mounting clips.

Length

Length

Assure that the fixture’s mounting clips attach onto the ceiling’s mounting kit. (See Image 3.2) 

Image 3.1
Image 3.2

3. Hang chain (along with attached V-Hook and fixture) onto the desired area.

Wiring:
1. a. Put the cable through the side hole. (see image A)
    b. Connect the disconnect then ensure the white wire is in the white hole and the black wire is in the black hole. (see image B)  
    c. Connect the ground wire of the power cord to the ground wire of the fixture. Ensure all conductors are fully sleeved and insulated.
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A. Montage en surface:

2. Fixer le nécessaire d’accrochage sur les goujons identifiés, en utilisant la longeur qui a été mesuré. 

3. Inserer la luminaire dans les goujons identifiés et fixés. (Voir l’image 3.1) 
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Instructions D’installation pour des luminaires á DEL Vapor Tight 
VT80LED08 (P), VT54LED04 (P), VT30LED02 (P), VT40LED04

AVERTISSEMENT:
RISQUE DE DÉCHARGE ÉLECTRIQUE S'assurer que l'alimentation principale est HORS CIRCUIT avant d'installer ou d'entretenir
le luminaire. Ne jamais effectuer l'entretien ou le nettoyage alors que le luminaire est sous tension. Couper l'alimentation et laisser 
l'appareil refroidir avant l'entretien.

GÉNÉRAL:
Ce produit DOIT être installé conformément au code d'installation applicable par une personne familière avec le
La construction et l'exploitation du produit. Les appareils doivent être câblés conformément au Code national de l'électricité et à 
tous les codes locaux applicables. Mise à la masse appropriée. Est nécessaire pour la sécurité.

B. Suspension:

1. Fixer le V-hook à travers les trous respectifs des goujons identifiés de la fixture.

2. Insérez la châine à travers le V-hook fixié.

1. A l’arrière de la luminaire entre les brides de fixation d’accorochage.

La Longeur

La Longeur

S’assurer que les brides de fixation de la luminaire attachent sur le nécessaire d’accrochage du plafond. (Voir l’image 3.2) 

Image 3.1
Image 3.2

3. Accrocher la châine sur la region desirée.

CÂBLAGE:

Alimenter le câble principal Passe-fils
 dans le bac de base

1. a. Mettre le câble a jeté le trou. (Voir l'image A)
    b. Connectez le débranchement puis assurez-vous que le fil blanc se trouve dans le trou blanc et que le fil noir se trouve dans le trou noir 
        (Voir l'image B)
   c. Branchez le fil de terre du cordon d'alimentation au fil de terre de l'appareil. S'assurer que tous les conducteurs sont entièrement 
       gainés et isolés.
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Voir l’image 1

Voir l’image 2
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Connecter la déconnexion

Voir l’image 3
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